

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
20 APRIL 2021

**Tid: 12:04**  
**Plats: Zoom**

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OLIVER THIM
VICE ORDFÖRANDE	PATRIK WALLIN HYBELIUS
KASSÖR	LINNEA HALLIN
SEKRETERARE	VICTOR SALOMONSSON
VECKOBLADERIST	MIKAEL ERIKSSON [12:23-]
KANDIDATANSVARIG	CHRISTIAN JOSEFSSON
MASTERANSVARIG	TOBIAS GABRIELII
MATANSVARIG	MIJO THORESSON
ÅRSKURSREPRESENTANT	SAMUEL MARTINSSON
ASPIRANT	ALBERT VESTERLUND

**§1 Mötets öppnande** Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:04.

**§2 Val av justerare** Samuel Martinsson väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

- Oliver har varit på valberedningsintervjuer och styremöte.
- Christian har fått mail angående de flesta kursnämnder och skall gå på flervarablekursnämnden.
- Patrik har bokat Janine Splettstoesse till föreläsningsserien. Han har även mailat angående reklam för föreläsningen med Tünde.
- Victor har varit på valberedningsintervjuer.
- Linnea har aspat styret.
- Mikael har lagt upp tentor.
- Albert har varit på kursnämnd i Diskreten.

## §5 Kurser

- **F1,TM1:** Det har varit många uppgifter i Mek2.
- **F2:** I miljöfysiken så krockar inlämningar.
- **TM2:** Det flyter på.
- **F3,TM3:** Det flyter på.
- **Master:** Mycket inlämningar men det flyter på.

**§6** Den första föreläsningen i serien var väldigt intressant dock så kom inte väldigt många. **Föreläsningsserien** Det var många på styremötet som förmodligen hade varit intresserade. Janine Spletstoesse skall föreläsa den 12/05 om termodynamik på nanoskala.

## §7 Aspning

*§7.1 Valberedning* Albert, Carin och Ambjörn sökte. Alla kandidaterna verkar vettiga och en preliminär plan på nomineringarna togs fram.

*§7.2* Då situationen fortfarande ser ut som den gör så kommer det inte bli ett arrangemang på plats. Det kommer istället vara på discord. Den preliminära tiden som angetts var tänkt utifrån att vara utomhus men är nu inte lika viktig. Därför skall det ske en omröstning i discordkanalen om när arrangemanget skall äga rum.

Vi skall även fråga asparna om de vill ha fika eller pizza till arrangemanget. Mijo skall fråga asparna både om tid och tilltugg till arrangemanget. Vi skall sedan informera i facebookgruppen.

**§8 Peters mail** Vi har efter händelserna i flervariabeln fått ett mail från Peter Hegarty angående hur han tycker att vi skall gå till väga efter incidenten i flervariabelanalysen. Det uttrycks att han anser att det borde tas fram en beteendekod.

Vi anser inte att införa en beteendekod är rätt sätt att hantera händelsen. Studenterna skall inte behöva ta ett kollektivt ansvar. Det är även svårt att se till att den följs vilket kommer göra det till en symbolisk handling.

Vid kontakt med PA så har det inte uttryckts någon åsikt om att en beteendekod skulle krävas. Det skall dock finnas rum för en dialog med Peter kring händelsen.

## §9 Övriga frågor

- **F-tek:** Informationen om studievägledare är utdaterad på F-tek. Patrik tar på sig att uppdatera detta.
- **Finform:** Det är deadline för att skicka in en artikel till finform den 23/04.
- **Programråd:** TM har haft ett programråd och omläggningen ser bra ut.

**§10 Nästa möte** Nästa möte blir 27 april 2021.

**§11 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Oliver kl. 13.06.

---

Oliver Thim  
Ordförande

---

Victor Salomonsson  
Sekreterare

---

Samuel Martinsson  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.

GIVEN THE PACE OF  
TECHNOLOGY, I PROPOSE  
WE LEAVE MATH TO THE  
MACHINES AND GO PLAY  
OUTSIDE.

